
The Vienna Atelier of Traditional Art 

End-of-Year Exhibition 

Sat November 30th – Fri December 6th , 2024 (by RSVP) 

Vernissage: Saturday, November 30th, 2024, 6 – 9 pm  

The Vienna Atelier is pleased to announce an End-of-Year Exhibition. Our goal is to showcase 
our regular artists’ work/s and to give them an opportunity to sell their work.  
 
Please read the terms and policy and fill out the form if you wish to participate: 
• To exhibit, one should have participated in at least one VATA workshop or at various 

VATA open sessions. 
• You may only submit 3 works of art. Submitted work may not be changed or substituted 

and prices for your works cannot be changed, once submitted.  
• A nominal fee of 5 euro per work is required. This will cover the installation and 

reception during opening. All proceeds of the sale go to the artist. 
 
About your works: 
• Only paintings and drawings are allowed (no prints, no photographs). 
• No wet paint; no digital or mechanical reproductions of original artwork. 
• Artwork must be signed (at front or back of work).  
• A label must be attached at the back of each work, clearly indicating your full name, 

the requested price and the work’s title. 
• Framed work only. 
• Your works must be ready to hang securely (for example, must have screw eyes or wire 

on back). 
• Maximum size is 85 cm in longest dimension (including frame). 
• Artists should provide the price upon submission of their work. If you don’t wish to sell 

your work, please let us know and we will mark NFS (not for sale). 
 
Artwork Drop-off Schedule 
• Work may only be delivered on Thursday/Friday November 28th and 29th from 5-7 pm.  
• Before delivering, please send us an email at: info@viennaatelier.com  
• The attached “application form” should be filled out by you in advance and given to us 

when delivering your work.  
• Any work not following above rules will not be accepted 
 
Sold Work 
• If your work is sold, you will be notified by phone or email and the work will be marked 

as such through a sticker. 
 
Artwork Pick-Up Schedule 
• On Saturday December 7th from 10 am – 5 pm. Please send us an email at 

info@viennaatelier.com to make sure that we are there. 
• Unsold work that is not picked up will be stored in our basement. If you cannot come 

yourself, please arrange for someone to else to pick it up and tell us so in your email.  
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APPLICATION FORM 
     (PLEASE PRINT CLEARLY) 
 
TERMS OF ENTRY AND LIABILITY 
The Vienna Atelier of Traditional Art / VATA or anyone acting in the capacity for VATA will 
not be responsible for any damage, loss or theft of said works of art at the premises of the 
atelier. You hereby agree to hold VATA harmless from any liability or expense in connection 
with the exhibition of your work. 
 
I am aware that if I submitted the work, I must follow the terms and conditions of the End-
of-Year Exhibition. VATA, at its discretion, may exclude a work that does not comply with 
the terms and conditions. 
 
Name: __________________________________________________________________ 

 

Home address: ___________________________________________________________ 

 

  ___________________________________________________________ 

 

E-mail address: __________________________________ 

 

Telephone Nr:   ________________________ 

 
Work/s to be submitted: 

A. 1.Title:  _____________________________________ 

2. Size:  _________  cm     X     ___________ cm 

3. Medium:  ___________________________       4. Price:  ____________ Euros 

 
 

 

B. 1.Title:  _____________________________________ 

2. Size:  _________  cm     X     ___________ cm 

3. Medium:  ___________________________       4. Price:  ____________ Euros 

 
 

 

C. 1.Title:  _____________________________________ 

2. Size:  _________  cm     X     ___________ cm 

3. Medium:  ___________________________       4. Price:  ____________ Euros 

 
 
 
 
Signature:_______________________________          Date: ____________________ 



Vienna Atelier of Traditional Art - VATA 

Ausstellung zum Jahresende 

Sa 30. November - Fr 6. Dezember 2024 - u.A.w.g. 

Vernissage: Samstag, 30. November 2024, 18 - 21 Uhr  

VATA freut sich, eine Ausstellung zum Jahresende anzukündigen. Unser Ziel ist es, die Arbeiten 

unserer regelmäßigen KünstlerInnen zu präsentieren und ihnen die Möglichkeit zu geben, ihre 

Werke zu verkaufen. 

 
Bitte lesen Sie die Richtlinien und füllen Sie das Formular aus, wenn Sie teilnehmen möchten: 
- Um auszustellen, muss man an mindestens einem VATA-Workshop oder an verschiedenen offenen 
VATA-Open-Sessions teilgenommen haben. 
- Sie dürfen nur 3 Kunstwerke einreichen. Eingereichte Werke dürfen weder gerändert noch 
ersetzt werden, noch können Preisänderungen nach der Einreichung gemacht werden. 
- Eine Schutzgebühr von 5 Euro pro Werk ist erforderlich. Dies wird die Installation und den 
Empfang während der Eröffnung abdecken. Der gesamte Verkaufserlös geht an den Künstler. 
 
Über Ihre Werke: 
- Es sind nur Gemälde und Zeichnungen zugelassen (keine Drucke, keine Fotografien). 
- Keine nasse Farbe; Keine digitalen oder mechanischen Reproduktionen von Originalvorlagen. 
- Die Werke müssen original und signiert sein (Vorder- oder Rückseite des Werks). 
- Auf der Rückseite jedes Werks muss ein Etikett angebracht sein, auf dem Ihr vollständiger Name, 
der gewünschte Preis und der Titel des Werks deutlich angegeben sind. 
- Nur gerahmte Werke. 
- Ihre Werke müssen sicher aufgehängt werden können (z. B. mit Ringschrauben und/oder Draht 
auf der Rückseite).  
- Die maximale Größe beträgt 85 cm in der längsten Abmessung (einschließlich Rahmen). 
- Die Künstler sollten bei der Einreichung ihrer Werke den Preis angeben. Wenn Sie Ihr Werk nicht 
verkaufen möchten, teilen Sie uns dies bitte mit, und wir werden es mit dem Vermerk NZV (nicht 
zum Verkauf) versehen. 
 
Zeitplan für die Abgabe von Kunstwerken 
- Die Werke können nur am Donnerstag/Freitag, 28. und 29. November, von 17 bis 19 Uhr 
abgegeben werden.  
- Bitte senden Sie uns vor der Anlieferung eine E-Mail an: info@viennaatelier.com  
- Das beigefügte „Anmeldeformular“ sollte von Ihnen im Voraus ausgefüllt und uns bei der 
Anlieferung Ihrer Arbeit übergeben werden.  
- Werke, die den oben genannten Regeln nicht entsprechen, werden nicht angenommen. 
 
Verkaufte Werke 
- Wenn Ihr Werk verkauft wird, werden Sie telefonisch oder per E-Mail benachrichtigt, und das 
Werk wird mit einem Aufkleber als solches gekennzeichnet. 
 
Abholung von Kunstwerken  
- Am Samstag, den 7. Dezember von 10 bis 17 Uhr. Bitte senden Sie uns eine E-Mail an 
info@viennaatelier.com, um sicherzustellen, dass wir da sind. 
- Nicht verkaufte Werke, die nicht abgeholt werden, werden in unserem Keller gelagert. Wenn Sie 
nicht selbst kommen können, lassen Sie die Werke bitte von jemand anderem abholen und teilen 
Sie uns dies in Ihrer E-Mail mit. 



ANTRAGSFORMULAR 
(BITTE DEUTLICH AUSDRUCKEN) 

 
TEILNAHMEBEDINGUNGEN UND HAFTUNG 
Das Vienna Atelier oder im Rahmen von VATA tätige Personen haften nicht für Schäden, 
Verlust oder Diebstahl dieser Kunstwerke in den Räumlichkeiten des Ateliers. Sie erklären sich 
hiermit einverstanden, The Vienna Atelier of Traditional Art von jeglicher Haftung oder 
jeglichem Aufwand im Zusammenhang mit der Ausstellung Ihrer Werke freizustellen. 
 
Mir ist bewusst, dass ich, wenn ich das Werk eingereicht habe, die Allgemeinen 
Geschäftsbedingungen der Jahresendausstellung einhalten muss. VATA kann nach eigenem 
Ermessen ein Werk ausschließen, das nicht den allgemeinen Geschäftsbedingungen entspricht. 
 

 
 
 
Name: __________________________________________________________________ 
 
Wohnadresse:    ___________________________________________________________ 
 

  ___________________________________________________________ 
 
E-Mail Adresse: __________________________________ 
 
Telefon Nr:   ________________________ 
 
Einzureichende Werk(e): 
 
A. 1.Titel:  _____________________________________ 

2. Größe:  _________ cm X ___________ cm 
3. Medium:  ___________________________     4. Preis:  ____________ Euro 

 
B. 1.Titel:  _____________________________________ 

2. Größe:  _________ cm X ___________ cm 
3. Medium:  ___________________________     4. Preis:  ____________ Euro 

 
C. 1.Titel:  _____________________________________ 

2. Größe:  _________ cm X ___________ cm 
3. Medium:  ___________________________     4. Preis:  ____________ Euro 

 
 
 
 
 
Signature:_______________________________ Date: ____________________ 
 
 
 

 


